

Saint Mark's Coptic Orthodox Cathedral

Education Centre
"The LORD was with

Joseph, and he was a successful man" (Gen 39:2)



Saint Mark's Coptic Orthodox Cathedral

Education Centre
"The LORD was with
Joseph, and he was a

successful man" (Gen 39:2)

Dear beloved parents,

Saint Mark's Coptic Orthodox Cathedral Education Centre is aimed at helping your children both academically and spiritually. The Centre has been running for a few years with great success and efficiency.

As students are growing in number, it is difficult to meet all their requirements without exhausting the church's budget. To continue running the tutoring classes efficiently and smoothly we came to the decision that your participation will be appreciated.

Each student is required to pay in advance a YEARLY Contribution according to the choice of subject, this will be collected at the beginning of the school year. Details with the supervisor of the centre.

Note that this contribution is not a subject fee but rather goes towards the expenses for the material used (the use of the photocopying machine and paper).

(Please place the money in an envelope indicating the name of student, class, subject, date and total paid).

Thanks for your co-operation.

On behalf of Saint Mark's Cathedral - Sydney, Deacon Abraam (George R Abdel-Sayed) Servant in charge www.stmark.com.au السادة الأحباء أولياء الأمور

نعمة وسلام من ربنا ومخلصنا يسوع المسيح تكون معكم.

أولادنا هم جيل المستقبل لكنيستنا القبطية الأرثوذكسية بالمهجر ، ورعايتنا لهم علميا تساعدهم على النمو العلمي والروحي لعالمنا والمستقبل الحاضر. ولهذا تقوم الكنيسة بمساعدتهم علميا بجانب المساعدة الروحية لكي يسيروا روحيا وعلميا في خط واحد مع تعاليمنا الكنسية.

ولما وجدنا زيادة الإقبال على هذه الخدمة بالكنيسة لتضم هذا العدد من أو لادكم وبناتكم فقد وجدنا تكاليف طباعة الورق للمذكرات والواجبات التي تعطى لأو لادنا أسبو عيا تكلف الكنيسة مبالغ كثيرة ، وعلى هذا فقد قررنا بأن كل طالب سيدفع مقدما مبلغا سنويا يحدد بحسب المادة المختارة للدراسة وهو عبارة عن تكاليف الطباعة وما يوزع عليهم أثناء الدرس من مذكرات لمساعدتهم علميا. وللأمانة بأن التكاليف تزيد عن هذا المبلغ ، وسيتم التحصيل في أول السنة الدراسية بمعرفتي بكشوف خاصة لكل فصل والمادة التي تدرس حسب الجدول الدراسي الأسبوعي . ونؤكد لكم أن هذا المبلغ ليس لتقديم الخدمة التعليمية ولكن لطباعة المذكرات العلمية فقط. التفاصيل معلنة مع المشرف على المركز التعليمي.

رجاء وضع المبلغ ألمقرر دفعه في مظروف مكتوب عليه إسم نجلكم / كريمتكم والسنة الدراسية والمادة / المواد التي تدرس وقيمة المبلغ وتاريخ الدفع.

الرب يعوض محبتكم صلوا من أجل نجاح هذه الخدمة.

عن كاتدر ائية مار مرقس الرسول - سيدني نياكون أبر آم (جورج راتب عبدالسيد) الخادم المشرف على الفصول